

**ປະກາດຄະນະກຳມະການກົດຈະການກະຈາຍສຽງ ກົດຈະການໄທລະທັດ  
ແລະກົດຈະການໄທລະຄົມມະນາຄົມແຫ່ງຊາດ**

ເລື່ອງ: ຫຼັກກະນາການຈັດສັນເລກຫມາຍໄທລະສັບສຳຫຼັບບໍລິການໄທລະສັບເຄື່ອນທີ່ ທີ່ເປັນເລກຫມາຍງາມ

ໂດຍທີ່ເປັນການສົມຄວນກຳຫນົດຫຼັກກະນາການຈັດສັນເລກຫມາຍໄທລະສັບສຳຫຼັບບໍລິການໄທລະສັບເຄື່ອນທີ່ທີ່ເປັນເລກຫມາຍງາມໃຫ້ເປັນໄປຢ່າງມີປະສິດທິພາບ ເປັນທຳ ຄຸ້ມຄ່າ ແລະພຽງພໍແກ່ການໃຫ້ບໍລິການບົນພື້ນຖານການແຂ່ງຂັນໂດຍເສລີຢ່າງເປັນທຳ ລວມທັງເພື່ອເປີດໂອກາດໃຫ້ປະຊາຊົນສາມາດເຂົ້າຖືງເລກຫມາຍໄທລະສັບສຳຫຼັບບໍລິການໄທລະສັບເຄື່ອນທີ່ທີ່ເປັນເລກຫມາຍງາມຢ່າງເທົ່າທຽມແລະທົ່ວຖືງກັນແລະກໍ່ໃຫ້ເກີດປະໂຫຍດສູງສຸດແກ່ລັດ ອັນສອດຄ່ອງກັບຂໍ້ 19 ແລະ 81 ຂອງປະກາດຄະນະກຳມະການກົດຈະການກະຈາຍສຽງ ກົດຈະການໄທລະທັດ ແລະກົດຈະການໄທລະຄົມມະນາຄົມແຫ່ງຊາດ ເລື່ອງ ຫຼັກກະນາການຈັດສັນແລະບໍລິຫານເລກຫມາຍໄທລະຄົມມະນາຄົມ ຊຶ່ງກຳຫນົດໃຫ້ຄະນະກຳມະການກົດຈະການກະຈາຍສຽງ ກົດຈະການໄທລະທັດແລະກົດຈະການໄທລະຄົມມະນາຄົມແຫ່ງຊາດອາດກຳຫນົດຫຼັກກະນາແລະວິທີການພິເສດສຳຫຼັບການຈັດສັນເລກຫມາຍໄທລະສັບສຳຫຼັບບໍລິການໄທລະສັບເຄື່ອນທີ່ທີ່ເປັນເລກງາມກໍ່ໄດ້ ອັນລວມຖືງເລກຫມາຍໄທລະສັບສຳຫຼັບບໍລິການໄທລະສັບເຄື່ອນທີ່ທີ່ເປັນເລກຫມາຍງາມທີ່ຍັງບໍ່ໄດ້ດຳເນີນການຈັດສັນຕາມປະກາດຄະນະກຳມະການກົດຈະການໄທລະຄົມມະນາຄົມແຫ່ງຊາດ ເລື່ອງ ຫຼັກກະນາການຈັດສັນແລະບໍລິຫານເລກຫມາຍໄທລະຄົມມະນາຄົມ ປີ 2008

ອາໄສອຳນາດຕາມຄວາມໃນມາດຕາ 27 (7) ແລະ (24) ມາດຕາ 33 ປະກອບມາດຕາ 81 ແຫ່ງພຣະຣາດຊະບັນຍັດອົງກອນຈັດສັນຄົນຄວາມຖີ່ແລະກຳກັບການປະກອບກົດຈະການວິທະຍຸກະຈາຍສຽງ ວິທະຍຸໄທລະທັດ ແລະກົດຈະການໄທລະຄົມມະນາຄົມ ປີ 2010 ແລະມາດຕາ 11 ມາດຕາ 12 ມາດຕາ 13 ມາດຕາ 14 ມາດຕາ 15 ແລະມາດຕາ 16 ແຫ່ງພຣະຣາດຊະບັນຍັດການປະກອບກົດຈະການໄທລະຄົມມະນາຄົມ ປີ 2001 ຄະນະກຳມະການກົດຈະການກະຈາຍສຽງ ກົດຈະການໄທລະທັດ ແລະກົດຈະການໄທລະຄົມມະນາຄົມແຫ່ງຊາດຈຶ່ງກຳຫນົດຫຼັກກະນາການຈັດສັນເລກຫມາຍໄທລະສັບສຳຫຼັບບໍລິການໄທລະສັບເຄື່ອນທີ່ທີ່ເປັນເລກຫມາຍງາມໄວ້ດັ່ງຕໍ່ໄປນີ້

ຂໍ້ 1 ການຈັດສັນເລກຫມາຍໄທລະສັບສຳຫຼັບບໍລິການໄທລະສັບເຄື່ອນທີ່ໃນເລື່ອງໃດທີ່ບໍ່ໄດ້ກຳຫນົດໄວ້ເປັນການສະເພາະຕາມປະກາດນີ້ ໃຫ້ນຳບົດບັນຍັດຕາມປະກາດຄະນະກຳມະການກົດຈະການກະຈາຍສຽງ ກົດຈະການໄທລະທັດແລະກົດຈະການໄທລະຄົມມະນາຄົມແຫ່ງຊາດ ເລື່ອງ ຫຼັກກະນາການຈັດສັນແລະບໍລິຫານເລກຫມາຍໄທລະຄົມມະນາຄົມມາໃຊ້ບັງຄັບເທົ່າທີ່ບໍ່ຂັດຫລືແຍ້ງກັບປະກາດນີ້

**ຂໍ້ 2 ໃນປະກາດນີ້**

“ຄະນະກຳມະການ” ຫມາຍຄວາມວ່າຄະນະກຳມະການກົດຈະການກະຈາຍສຽງ ກົດຈະການໄທລະທັດ ແລະກົດຈະການໄທລະຄົມມະນາຄົມແຫ່ງຊາດ

“ເລຂາທິການ” ຫມາຍຄວາມວ່າເລຂາທິການຄະນະກຳມະການກົດຈະການກະຈາຍສຽງ ກົດຈະການໄທລະທັດແລະກົດຈະການໄທລະຄົມມະນາຄົມແຫ່ງຊາດ

“ສຳນັກງານ” ຫມາຍຄວາມວ່າ ສຳນັກງານຄະນະກຳມະການກົດຈະການກະຈາຍສຽງ ກົດຈະການໄທລະທັດແລະກົດຈະການໄທລະຄົມມະນາຄົມແຫ່ງຊາດ

“ຜູ້ໃຫ້ບໍລິການໄທລະສັບເຄື່ອນທີ່” ຫມາຍຄວາມວ່າ ຜູ້ຮັບໃບອານຸຍາດປະກອບກົດຈະການໄທລະຄົມມະນາຄົມທີ່ໃຫ້ບໍລິການໄທລະສັບເຄື່ອນທີ່ຕາມກົດຫມາຍວ່າດ້ວຍການປະກອບກົດຈະການໄທລະຄົມມະນາຄົມໃຫ້ຫມາຍລວມຖືງຜູ້ໄດ້ຮັບອານຸຍາດ ສຳປະທານ ຫລືສັນຍາໃຫ້ປະກອບກົດຈະການໄທລະຄົມມະນາຄົມຈາກບໍລິສັດ ທີ່ເຮັດໃຫ້ຈຳກັດ(ມະຫາຊົນ) ຫລືບໍລິສັດ ກສທ ໄທລະຄົມມະນາຄົມ ຈຳກັດ(ມະຫາຊົນ) ເພື່ອໃຫ້ບໍລິການໄທລະສັບເຄື່ອນທີ່ຢູ່ກ່ອນວັນທີພຣະຣາດຊະບັນຍັດການປະກອບກົດຈະການໄທລະຄົມມະນາຄົມ ປີ 2001 ໃຫ້ບັງຄັບ

“ຜູ້ໃຫ້ບໍລິການໄທລະສັບ” ຫມາຍຄວາມວ່າ ຜູ້ຮັບໃບອານຸຍາດປະກອບກົດຈະການໄທລະຄົມມະນາຄົມທີ່ໃຫ້ບໍລິການໄທລະສັບເຄື່ອນທີ່ ບໍລິການໄທລະສັບປະຈຳທີ່ແລະບໍລິການໄທລະສັບທີ່ໃຊ້ເທັກໂນໂລຊີອື່ນ ຕາມ

ກົດຫມາຍວ່າດ້ວຍການປະກອບກົດຈະການໂທລະຄົມມະນາຄົມ ແລະໃຫ້ຫມາຍລວມຖືງຜູ້ໄດ້ຮັບອານຸຍາດ ສໍາປະທານ ຫລືສັນຍາ ໃຫ້ປະກອບກົດຈະການໂທລະຄົມມະນາຄົມຈາກບໍລິສັດ ທີ່ໂອທິ ຈໍາກັດ (ມະຫາຊົນ) ຫລືບໍລິສັດ ກສທ ໂທລະຄົມມະນາຄົມ ຈໍາກັດ (ມະຫາຊົນ) ເພື່ອໃຫ້ບໍລິການໂທລະສັບເຄື່ອນທີ່ ບໍລິການໂທລະສັບປະຈໍາທີ່ ແລະບໍລິການໂທລະສັບທີ່ໃຊ້ເທັກໂນໂລຊີອື່ນຢູ່ກ່ອນວັນທີ່ພຣະຣາດຊະບັນຍັດການປະກອບກົດຈະການໂທລະຄົມມະນາຄົມ ປີ 2001 ໃຊ້ບັງຄັບ

“ກຸ່ມເລກຫມາຍທີ່ສະຫງວນ” ຫມາຍຄວາມວ່າ ກຸ່ມເລກຫມາຍທີ່ຄະນະກຳມະການຍັງບໍ່ຈັດສັນໃຫ້ກັບຜູ້ໃຫ້ບໍລິການໂທລະສັບເຄື່ອນທີ່ລາຍໃດລາຍຫນຶ່ງ ຕາມມະຕິຄະນະກຳມະການກົດຈະການໂທລະຄົມມະນາຄົມ ແຫ່ງຊາດປະຕິບັດຫນ້າທີ່ຄະນະກຳມະການກົດຈະການກະຈາຍສຽງ ກົດຈະການໂທລະທັດ ແລະກົດຈະການໂທລະຄົມມະນາຄົມແຫ່ງຊາດໃນການປະຊຸມຄັ້ງທີ39 /2010ເມື່ອວັນທີ 15 ທັນວາ ປີ2010

“ເລກຫມາຍງາມ” ຫມາຍຄວາມວ່າເລກຫມາຍໂທລະສັບສໍາຫລັບບໍລິການໂທລະສັບເຄື່ອນທີ່ຊຶ່ງເປັນເລກຫມາຍ 10 ຫລັກ ທີ່ມີລັກສະນະການຈັດຮຽງລໍາດັບຂອງຕົວເລກເປັນການສະເພາະຕາມທີ່ສໍານັກງານກຳຫນົດພາຍໃຕ້ຫລັກເກນຫລືຮູບແບບຂອງເລກຫມາຍທີ່ກຳຫນົດໄວ້ທ້າຍປະກາດນີ້

ຂໍ້ 3 ເພື່ອໃຫ້ການຈັດສັນເລກຫມາຍໂທລະສັບສໍາຫລັບບໍລິການໂທລະສັບເຄື່ອນທີ່ໃຫ້ແກ່ຜູ້ໃຫ້ບໍລິການໂທລະສັບເຄື່ອນທີ່ເປັນໄປຢ່າງມີປະສິດທິພາບ ກໍ່ໃຫ້ເກີດຄວາມຄຸ້ມຄ່າໃນການໃຊ້ເລກຫມາຍໂທລະຄົມມະນາຄົມ ຕະຫລອດຈົນສະທ້ອນມູນຄ່າຂອງເລກຫມາຍໂທລະສັບສໍາຫລັບບໍລິການໂທລະສັບເຄື່ອນທີ່ໃຫ້ເປັນໄປຕາມກົນໄກຕະຫລາດໃຫ້ສໍານັກງານຈັດໃຫ້ມີການປະມູນເລກຫມາຍງາມ ໄດຍເປີດໂອກາດໃຫ້ປະຊາຊົນທົ່ວໄປຫລືນິຕິບຸກຄົນທີ່ສິນໃຈສາມາດເລືອກເລກຫມາຍງາມໄດ້ ຕາມຫລັກເກນແລະວິທີການທີ່ສໍານັກງານກຳຫນົດ

ການຈັດປະມູນເລກຫມາຍງາມຕາມວັກຫນຶ່ງ ໃຫ້ສໍານັກງານຈັດຫາຜູ້ຊຸ່ງຊານເປັນຜູ້ດໍາເນີນການໂດຍເງິນທີ່ໄດ້ຈາກການປະມູນ ເມື່ອຫັກຄ່າໃຊ້ຈ່າຍແລ້ວໃຫ້ນໍາສົ່ງເປັນລາຍໄດ້ແຜ່ນດິນ ທັງນີ້ ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍໃນການປະມູນໃຫ້ລວມຖືງຄ່າໃຊ້ຈ່າຍການບໍລິການການປະມູນ ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍປະຊາສໍາພັນແລະອື່ນໆ ທີ່ກ່ຽວຂ້ອງຕາມຄວາມເຫມາະສົມຈໍາເປັນ

ຂໍ້ 4 ໃຫ້ສໍານັກງານແຕ່ງຕັ້ງຄະນະເຮັດວຽກຂຶ້ນຄະນະຫນຶ່ງເພື່ອເຮັດຫນ້າທີ່ດັ່ງຕໍ່ໄປນີ້

- (1) ຈັດເຮັດແຜນວຽກ ຮູບແບບ ວິທີການປະມູນເລກຫມາຍງາມ ແລະກຸ່ມປະເພດເລກຫມາຍງາມເພື່ອສະເຫນີຕໍ່ຄະນະກຳມະການພິຈາລະນາໃຫ້ຄວາມເຫັນຊອບ
- (2) ກຳຫນົດຈຳນວນເລກຫມາຍງາມທີ່ຈະນໍາອອກປະມູນ ວັນແລະໄລຍະເວລາການປະມູນໃນແຕ່ລະຄັ້ງລວມທັງເງື່ອນໄຂການປະມູນແລະການດໍາເນີນການປະມູນຕາມປະກາດນີ້ ເພື່ອສະເຫນີຕໍ່ເລຂາທິການພິຈາລະນາໃຫ້ຄວາມເຫັນຊອບກ່ອນດໍາເນີນການປະມູນ
- (3) ຄວບຄຸມ ເບິ່ງແຍງການຈັດປະມູນເລກຫມາຍງາມ ໃຫ້ເປັນໄປດ້ວຍຄວາມຮຽບຮ້ອຍ ລວມທັງສະເຫນີຕໍ່ເລຂາທິການພິຈາລະນາອົກເລີກການປະມູນ ຍຸຕິຫລືເລື່ອນການປະມູນອອກໄປ ກຳຫນົດວັນປະມູນຂຶ້ນໃຫມ່ ສໍາຫລັບເລກຫມາຍງາມໃນຄັ້ງຕໍ່ໆໄປ ໃນກໍລະນີທີ່ເຫັນວ່າການປະມູນມີເຫດອັນສົມຄວນເຊື່ອໄດ້ວ່າມີການສົມບອນລາຄາບໍ່ໄປ່ງໃສ ບໍ່ເປັນທໍາ ຫລືມີເຫດຜົນອື່ນອັນສົມຄວນ
- (4) ລາຍການຜົນການຈັດການຈັດປະມູນເລກຫມາຍງາມທີ່ແລ້ວໃນແຕ່ລະຄັ້ງ ພ້ອມລາຍງານບັນຫາອຸປະສັກຕ່າງໆທີ່ເກີດຂຶ້ນ ລວມທັງນໍາສະເຫນີແນວທາງການແກ້ໄຂບັນຫາອຸປະສັກທີ່ກ່ຽວຂ້ອງຕໍ່ເລຂາທິການແລະຄະນະກຳມະການ
- (5) ກໍລະນີເຫັນສົມຄວນ ຄະນະເຮັດວຽກອາດສະເຫນີແນວເລຂາທິການພິຈາລະນາແຕ່ງຕັ້ງຄະນະເຮັດວຽກອ່ອຍເພື່ອດໍາເນີນການອື່ນໃດທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ

ຂໍ້ 5 ຜູ້ມີສິດເຂົ້າປະມູນເລກຫມາຍງາມ ໄດ້ແກ່ ບຸກຄົນທໍາມະດາແລະນິຕິບຸກຄົນທີ່ສາມາດຄອບຄອງເລກຫມາຍໂທລະສັບສໍາຫລັບບໍລິການໂທລະສັບເຄື່ອນທີ່ໄດ້ຕາມກົດຫມາຍ ແລະມີຄຸນສົມບັດຕາມທີ່ສໍານັກງານກຳຫນົດ ໂດຍຈະຕ້ອງຢືນເອກະສານຫລັກຖານ ພ້ອມສະແດງຈໍານຶ່ງໃນການເຂົ້າຮ່ວມປະມູນເລກຫມາຍງາມດັ່ງຕໍ່ໄປນີ້

- (1) ກໍລະນີບຸກຄົນທໍາມະດາ
- (ກ) ສໍາເນົາບັດປະຈໍາຕົວປະຊາຊົນ ຫລືສໍາເນົາຫນັງສືເດີນທາງ(ກໍລະນີທີ່ບໍ່ຖືສັນຊາດໄທ) ຫລືເອກະສານສະແດງຕົນທີ່ອອກໃຫ້ໂດຍຫນ່ວຍງານຣາດຊະການ ພ້ອມລົງນາມຮັບຮອງເອກະສານທີ່ຖືກຕ້ອງຄົບຖ້ວນສົມບູນ

(ຂ)ກໍລະນີບໍ່ມາດໍາເນີນການດ້ວຍຕົນເອງ ຈະຕ້ອງຍື່ນຫນັງສືມອບອໍານາດ ແລະສໍາເນົາບັດປະຈໍາຕົວປະຊາຊົນ ຫລືສໍາເນົາຫນັງສືເດີນທາງ(ກໍລະນີທີ່ບໍ່ຖືສັນຊາດໄທ)ຫລືເອກະສານສະແດງຕົນທີ່ອອກໃຫ້ໂດຍຫນ່ວຍງານຮາດ ຊະການຂອງຜູ້ມອບອໍານາດແລະຜູ້ຮັບມອບອໍານາດ ພ້ອມລົງນາມຮັບຮອງເອກະສານທີ່ຖືກຕ້ອງຄົບຖ້ວນສົມບູນ  
(ຄ)ເອກະສານຫລັກຖານຫລືລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນອື່ນໃດທີ່ສໍານັກງານກໍາຫນົດ

(2)ກໍລະນີນິຕິບຸກຄົນ

(ກ)ສໍາເນົາຫນັງສືຮັບຮອງການຈົດທະບຽນນິຕິບຸກຄົນທີ່ມີອາຍຸບໍ່ເກົ່າເກັ່ງສິບມື້ ພ້ອມລົງນາມຮັບຮອງເອກະສານ ໂດຍຜູ້ມີອໍານາດລົງນາມຜູກພັນນິຕິບຸກຄົນ

(ຂ)ສໍາເນົາບັດປະຈໍາຕົວປະຊາຊົນ ຫລືສໍາເນົາຫນັງສືເດີນທາງ(ກໍລະນີທີ່ບໍ່ຖືສັນຊາດໄທ)ຫລືສໍາເນົາເອກະສານ ສະແດງຕົນທີ່ອອກໃຫ້ໂດຍຫນ່ວຍງານຮາດຊະການຂອງຜູ້ມີອໍານາດລົງນາມຜູກພັນນິຕິບຸກຄົນ ພ້ອມລົງນາມ ຮັບຮອງເອກະສານທີ່ຖືກຕ້ອງຄົບຖ້ວນສົມບູນ

(ຄ)ກໍລະນີມອບອໍານາດໃຫ້ດໍາເນີນການແທນ ຈະຕ້ອງຍື່ນຫນັງສືມອບອໍານາດ ແລະສໍາເນົາບັດປະຈໍາຕົວ ປະຊາຊົນ ຫລືສໍາເນົາຫນັງສືເດີນທາງ(ກໍລະນີບຸກຄົນທີ່ບໍ່ຖືສັນຊາດໄທ)ຫລືເອກະສານສະແດງຕົນທີ່ອອກໃຫ້ໂດຍ ຫນ່ວຍງານຮາດຊະການຂອງຜູ້ມອບອໍານາດແລະຜູ້ຮັບມອບອໍານາດ ພ້ອມລົງນາມຮັບຮອງເອກະສານທີ່ຖືກຕ້ອງ ຄົບຖ້ວນສົມບູນ

(ງ)ເອກະສານຫລັກຖານຫລືລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນອື່ນໃດທີ່ສໍານັກງານກໍາຫນົດ

ທັງນີ້ ຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມການປະມູນເລກຫມາຍງາມຈະຕ້ອງວາງເງິນຫລັກປະກັນການປະມູນຕາມຈໍານວນ ແລະເງື່ອນໄຂທີ່ສໍານັກງານກໍາຫນົດ

ຂໍ້ 6 ໃຫ້ສໍານັກງານຈັດໃຫ້ມີການປະມູນເລກຫມາຍງາມໂດຍວິທີຫນຶ່ງວິທີໃດຫລືຫລາຍວິທີພ້ອມກັນດັ່ງ ຕໍ່ໄປນີ້

(1)ການປະມູນທາງວາຈາ ໄດ້ແກ່ ການເຂົ້າຮ່ວມປະມູນໃນວັນ ເວລາ ແລະສະຖານທີ່ຈັດການປະມູນຕາມທີ່ ສໍານັກງານກໍາຫນົດ

(2)ການປະມູນທາງອິນເຕີເນັດ ໄດ້ແກ່ ການເຂົ້າຮ່ວມປະມູນໃນວັນແລະເວລາທີ່ມີການປະມູນຜ່ານທາງເວັບໄຊຕ໌ ຕາມທີ່ສໍານັກງານກໍາຫນົດ

(3)ການປະມູນທາງໂທລະສັບ ໄດ້ແກ່ ການເຂົ້າຮ່ວມປະມູນໃນວັນແລະເວລາທີ່ມີການປະມູນຜ່ານທາງລະບົບ ໂທລະສັບ ຕາມທີ່ສໍານັກງານກໍາຫນົດ

ເພື່ອໃຫ້ການປະມູນເລກຫມາຍງາມເປັນໄປຢ່າງມີປະສິດທິພາບ ເປັນທໍາ ໂປ່ງໃສ ທົ່ວຖືງແລະບໍ່ກໍ່ໃຫ້ເກີດ ການບົດເບືອນກົນໄກຕະຫລາດອັນເນື່ອງມາຈາກປະລິມານເລກຫມາຍທີ່ເຂົ້າສູ່ຕະຫລາດຫລາຍເກີນໄປໃຫ້ ສໍານັກງານກໍາຫນົດສັດສ່ວນໃນອັດຕາຮ້ອຍລະຂອງແຕ່ລະກຸ່ມເລກຫມາຍງາມທີ່ຈະນໍາອອກປະມູນຕາມທີ່ຄະນະ ເຮັດວຍກຂໍ້ 4 ສະເຫນີໃນແຕ່ລະຄັ້ງ

ຂໍ້ 7 ໃນການປະມູນ ການສະເຫນີລາຄາຄັ້ງທໍາອິດຕ້ອງບໍ່ຕໍ່າກວ່າລາຄາເລີ່ມຕົ້ນທີ່ສໍານັກງານກໍາຫນົດ ໄວ້ແລະການສະເຫນີລາຄາໃນແຕ່ລະຄັ້ງຖັດໄປຕ້ອງເປັນການສະເຫນີລາຄາເພີ່ມຂຶ້ນຕາມລາຄາທີ່ສໍານັກງານ ກໍາຫນົດ ແຕ່ສາມາດສະເຫນີລາຄາເພີ່ມຂຶ້ນສູງກວ່າອີກໄດ້ ໂດຍລາຄາທີ່ສະເຫນີເພີ່ມສູງຂຶ້ນຈະຕ້ອງບໍ່ຫນ້ອຍ ກວ່າຊ່ວງລາຄາທີ່ສໍານັກງານກໍາຫນົດໄວ້

ໃນກໍລະນີປາກົດວ່າ:

(1)ມີຜູ້ສະເຫນີລາຄາເທົ່າກັບຫລືຫລາຍກວ່າລາຄາເລີ່ມຕົ້ນໃນການປະມູນພຽງລາຍດຽວ ໃຫ້ຜູ້ສະເຫນີລາຄາ ເຊັ່ນວ່ານັ້ນເປັນຜູ້ຊະນະການປະມູນ

(2)ບໍ່ມີຜູ້ສະເຫນີລາຄາໃຫ້ສໍານັກງານຍົກເລີກການປະມູນເລກຫມາຍນັ້ນ ແລະພິຈາລະນາກໍາຫນົດວັນປະມູນ ຂຶ້ນໃໝ່

ໃນກໍລະນີທີ່ສໍານັກງານຈັດປະມູນເລກຫມາຍໃດເປັນຄັ້ງທີສາມເພາະເຫດບໍ່ມີຜູ້ສະເຫນີລາຄາ ໃຫ້ ສໍານັກງານກໍາຫນົດລາຄາເລີ່ມຕົ້ນໃນການປະມູນເລກຫມາຍນັ້ນເປັນຈໍານວນເຄິ່ງຫນຶ່ງຂອງລາຄາເລີ່ມຕົ້ນເດີມ

ໃນກໍລະນີທີ່ສໍານັກງານຈັດການປະມູນເລກຫມາຍໃດເປັນຈໍານວນສາມຄັ້ງແລ້ວ ປາກົດວ່າບໍ່ມີຜູ້ສະເໜີລາຄາໃນການປະມູນເລກຫມາຍນັ້ນ ຄະນະກຳມະການຈຳນໍາເລກຫມາຍເຊັ່ນວ່ານັ້ນໄປຈັດສັນວິທີການທີ່ກຳຫນົດໃນປະກາດຄະນະກຳມະການກົດຈະການກະຈາຍສຽງ ກົດຈະການໂທລະທັດ ແລະກົດຈະການໂທລະຄົມມະນາຄົມແຫ່ງຊາດເລື່ອງ ຫລັກເກນການຈັດສັນແລະບໍລິຫານເລກຫມາຍໂທລະຄົມມະນາຄົມ ຫລືວິທີການອື່ນທີ່ຄະນະກຳມະການກຳຫນົດຕໍ່ໄປ

ຂໍ້ 8 ຜູ້ຊະນະການປະມູນມີຫນ້າທີ່ຕ້ອງຊໍາລະເງິນປະມູນເລກຫມາຍງາມ ພ້ອມພາສີມູນລະຄ່າເພີ່ມແລະຄ່າທໍານຽມອື່ນໆ ທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ ໃຫ້ຄົບຖ້ວນພາຍໃນສາມສິບມື້ ນັບແຕ່ມື້ທີ່ສໍານັກງານຮັບຮອງຜົນການປະມູນຕາມເງື່ອນໄຂແລະວິທີການທີ່ສໍານັກງານກຳຫນົດ ໂດຍຖືວ່າເງິນຫລັກປະກັນການປະມູນເປັນສ່ວນຫນຶ່ງໃນການຊໍາລະເງິນປະມູນເລກຫມາຍງາມ

ຂໍ້ 9 ໃນກໍລະນີທີ່ຜູ້ຊະນະການປະມູນລາຍໃດບໍ່ຊໍາລະເງິນປະມູນໃຫ້ຄົບຖ້ວນຕາມເງື່ອນໄຂທີ່ກຳຫນົດໃນຂໍ້ 8 ໃຫ້ມີຜົນເປັນດັ່ງນີ້

- (1) ໃຫ້ຖືວ່າຜູ້ຊະນະການປະມູນລາຍນັ້ນສະຫລະສິດໃນເລກຫມາຍນັ້ນ ແລະສໍານັກງານຈະດໍາເນີນການຍຶດເງິນຫລັກປະກັນການປະມູນເລກຫມາຍງາມຂອງຜູ້ທີ່ຊະນະການປະມູນລາຍນັ້ນ
- (2) ໃນກໍລະນີທີ່ສໍານັກງານນໍາເລກຫມາຍງາມອອກປະມູນໃຫມ່ແລ້ວບໍ່ມີຜູ້ຊະນະ ຫລືມີຜູ້ປະມູນແຕ່ໄດ້ລາຄາຕໍ່າກວ່າລາຄາທີ່ປະມູນເດີມ ຜູ້ຊະນະການປະມູນທີ່ບໍ່ຊໍາລະເງິນປະມູນໃຫ້ຄົບຖ້ວນຈະຕ້ອງເປັນຜູ້ຮັບຜິດຊອບໃນສ່ວນຕ່າງນັ້ນ

ຂໍ້ 10 ກໍລະນີຜູ້ຊະນະການປະມູນຖືງແກ່ຄວາມຕາຍ ແຕ່ຍັງຊໍາລະເງິນປະມູນບໍ່ຄົບຖ້ວນ ໃຫ້ສິດແລະຫນ້າທີ່ໃດອັນເກີດຂຶ້ນຫລືກ່ຽວຂ້ອງກັບການປະມູນເລກຫມາຍງາມຂອງຜູ້ນັ້ນເປັນອັນລະງັບໄປ ແລ້ວໃຫ້ສໍານັກງານນໍາເລກຫມາຍງາມດັ່ງກ່າວອອກປະມູນໃຫມ່ ເວັ້ນແຕ່ທາຍາດຫລືຜູ້ຈັດການມໍລະດົກຈະແຈ້ງການສືບສິດການໃຊ້ເລກຫມາຍດັ່ງກ່າວໃຫ້ຮູ້ ພ້ອມກັບຊໍາລະເງິນປະມູນທີ່ຄ້າງຢູ່ໃຫ້ຄົບຖ້ວນພາຍໃນກຳຫນົດເວລາຫນ້າສິບມື້ນັບແຕ່ມື້ທີ່ຜູ້ຊະນະການປະມູນຖືງແກ່ຄວາມຕາຍ

ຂໍ້ 11 ໃຫ້ສໍານັກງານຄືນເງິນຫລັກປະກັນການປະມູນໃຫ້ແກ່ຜູ້ທີ່ບໍ່ຊະນະການປະມູນທີ່ແຈ້ງຄວາມຈໍານົງຂໍຄືນເງິນຫລັກປະກັນພາຍໃນສາມສິບມື້ ນັບແຕ່ວັນທີ່ສໍານັກງານຮັບຮອງຜົນການປະມູນ ຕາມເງື່ອນໄຂແລະວິທີການທີ່ສໍານັກງານກຳຫນົດ ທັງນີ້ ຫາກຜູ້ທີ່ບໍ່ຊະນະການປະມູນບໍ່ຕິດຕໍ່ຂໍຮັບເງິນຫລັກປະກັນການປະມູນຄືນພາຍໃນຫນຶ່ງຮ້ອຍແປດສິບມື້ ນັບແຕ່ມື້ທີ່ສໍານັກງານຮັບຮອງຜົນການປະມູນ ເມື່ອພົ້ນກຳຫນົດດັ່ງກ່າວ ໃຫ້ຖືວ່າຜູ້ທີ່ບໍ່ຊະນະການປະມູນນັ້ນສະແດງເຈດຕະນາສະຫລະສິດໃນການຮັບເງິນຫລັກປະກັນການປະມູນຄືນແະໃຫ້ສໍານັກງານນໍາເງິນຫລັກປະກັນດັ່ງກ່າວສົ່ງເປັນລາຍໄດ້ແຜ່ນດິນ

ຂໍ້ 12 ເມື່ອຜູ້ຊະນະການປະມູນດໍາເນີນການຕາມເງື່ອນໄຂທີ່ສໍານັກງານກຳຫນົດໄວ້ຄົບຖ້ວນແລ້ວຜູ້ຊະນະການປະມູນຈະໄດ້ຮັບຫນັງສືຮັບຮອງຜົນການປະມູນເລກຫມາຍງາມນັ້ນໆ ເພື່ອນໍາໄປດໍາເນີນການຕິດຕໍ່ລົງທະບຽນຜູ້ໃຊ້ບໍລິການແລະເປີດໃຊ້ບໍລິການກັບຜູ້ໃຫ້ບໍລິການໂທລະສັບເຄື່ອນທີ່ ທີ່ຄະນະກຳມະການກຳຫນົດພາຍໃນເກົາສິບມື້ນັບແຕ່ມື້ທີ່ຜູ້ຊະນະການປະມູນໄດ້ຮັບຫນັງສືຮັບຮອງຜົນການປະມູນ ໂດຍການໃຊ້ບໍລິການເລກຫມາຍງາມດັ່ງກ່າວໃຫ້ເປັນໄປຕາມສັນຍາການໃຫ້ບໍລິການຂອງຜູ້ໃຫ້ບໍລິການໂທລະສັບເຄື່ອນທີ່ ທັງນີ້ ຫາກພົ້ນກຳຫນົດໄລຍະເວລາດັ່ງກ່າວຖືວ່າຜູ້ຊະນະການປະມູນສະຫລະສິດໃນເລກຫມາຍທີ່ປະມູນໄດ້ ເພື່ອໃຫ້ສໍານັກງານນໍາມາປະມູນໃຫມ່ ໂດຍສໍານັກງານຈະບໍ່ຄືນເງິນປະມູນທີ່ຜູ້ຊະນະການປະມູນດັ່ງກ່າວໄດ້ຊໍາລະໄວ້

ໃນກໍລະນີພາຍຫລັງທີ່ຜູ້ຊະນະການປະມູນເປີດໃຊ້ບໍລິການຕາມວັກຫນຶ່ງແລ້ວ ຫາກປະສົງຈະໂອນຍ້າຍເລກຫມາຍງາມຂອງຕົນໄປຍັງຜູ້ໃຫ້ບໍລິການໂທລະສັບເຄື່ອນທີ່ລາຍອື່ນ ຍ່ອມສາມາດເຮັດໄດ້ໂດຍການໃຊ້ບໍລິການຄົງສິດເລກຫມາຍໂທລະສັບເຄື່ອນທີ່

ຂໍ້ 13 ສໍານັກງານອາດພິຈາລະນາຕັດສິດການປະມູນເລກຫມາຍງາມຂອງຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມການປະມູນໃນຄັ້ງຕໍ່ໆໄປຫາກຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມການປະມູນລາຍໃດບໍ່ປະຕິບັດຕາມເງື່ອນໄຂທີ່ສໍານັກງານກຳຫນົດເຊັ່ນ: ການຜິດເງື່ອນໄຂການຊໍາລະເງິນປະມູນເລກຫມາຍງາມ ການກະທໍາອັນເປັນການກົດກັນການປະມູນຫລືກໍ່ໃຫ້ເກີດການປະມູນທີ່ບໍ່ເໝາະສົມ ຫລືມີລັກສະນະເປັນການສົມຍອມລາຄາເປັນຕົ້ນ ທັງນີ້ ໃຫ້ຫມາຍຄວາມລວມຖືງກຳມະການຜູ້ຈັດການ ຫລືບຸກຄົນໃດ ຊຶ່ງຮັບຜິດຊອບໃນການດໍາເນີນວຍກຂອງນິຕິບຸກຄົນນັ້ນ ລວມທັງຜູ້ຮັບມອບອຳນາດໃນການເຂົ້າຮ່ວມປະມູນ ໃນກໍລະນີທີ່ເປັນການປະມູນໃນນາມນິຕິບຸກຄົນດ້ວຍ

ຂໍ້ 14 ຄະນະກຳມະການສະຫງວນສິດໃນການບໍລິຫານຈັດການເລກຫມາຍໂທລະຄົມມະນາຄົມທີ່ມີປະສິດທິພາບຕາມຄວາມເໝາະສົມຈຳເປັນໃນອານາຄົດ ຊຶ່ງອາດສົ່ງຜົນກະທົບຕໍ່ເລກຫມາຍງາມຕາມນິຍົມທີ່ກຳຫນົດໃນປະກາດນີ້

ຂໍ້ 15 ຜູ້ໃຫ້ບໍລິການໂທລະສັບເຄື່ອນທີ່ແລະຜູ້ທີ່ສຳນັກງານມອບຫມາຍເປັນຜູ້ດຳເນີນການຈັດປະມູນຕາມຂໍ້ 3 ວັກສອງ ມີຫນ້າທີ່ໃນການຮັກສາແລະຄຸ້ມຄອງສິດໃນຂໍ້ມູນສ່ວນບຸກຄົນຂອງຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມການປະມູນ

ຂໍ້ 16 ໃນກໍລະນີທີ່ມີບັນຫາກ່ຽວກັບການປະຕິບັດຕາມປະກາດນີ້ ໃຫ້ຄະນະກຳມະການເປັນຜູ້ວິນິໄສຊີ້ຂາດຄິວິນິໄສຂອງຄະນະກຳມະການໃຫ້ເປັນທີ່ສຸດ

**ບົດສະເພາະການ**

ຂໍ້ 17 ໃນການຈັດສັນເລກຫມາຍໃນກຸ່ມທີ່ສະຫງວນ ໃຫ້ສຳນັກງານຈັດໃຫ້ມີການປະມູນເລກຫມາຍງາມຕາມທີ່ກຳຫນົດໃນປະກາດນີ້ ແລະໃຫ້ລວມຖືງເລກຫມາຍໂທລະສັບສຳຫລັບບໍລິການໂທລະສັບເຄື່ອນທີ່ອັນເປັນທີ່ຕ້ອງການຫລືເປັນທີ່ນິຍົມຂອງປະຊາຊົນໂດຍໃຫ້ຜູ້ຊ່ຽວຊານທີ່ສະເໜີຜົນປະໂຫຍດແກ່ລັດສູງສຸດເປັນຜູ້ດຳເນີນການບໍລິຫານຈັດການປະມູນເລກຫມາຍໃນກຸ່ມທີ່ສະຫງວນນີ້ຕາມທີ່ສຳນັກງານກຳຫນົດ

ຂໍ້ 18 ເພື່ອໃຫ້ການບໍລິຫານຈັດການເລກຫມາຍງາມເປັນໄປຢ່າງມີປະສິດທິພາບ ແລະມີຄວາມເໝາະສົມທາງເທັກນິກ ຄະນະກຳມະການກຳຫນົດແລະຈັດສັນກຸ່ມເລກຫມາຍທີ່ສະຫງວນໃຫ້ກັບຜູ້ໃຫ້ບໍລິການໂທລະສັບເຄື່ອນທີ່ທີ່ເໝາະສົມລາຍໃດລາຍຫນຶ່ງກ່ອນການດຳເນີນການປະມູນ

ການກຳຫນົດແລະຈັດສັນກຸ່ມເລກຫມາຍທີ່ສະຫງວນຕາມວັກຫນຶ່ງ ຄະນະກຳມະການຈະພິຈາລະນາການຈັດສັນຫມວດເລກຫມາຍທີ່ມີກຸ່ມເລກຫມາຍທີ່ສະຫງວນຢູ່ເດີມ ໂດຍຫນຶ່ງຫມວດເລກຫມາຍປະກອບດ້ວຍຫນຶ່ງຮ້ອຍກຸ່ມເລກຫມາຍ ແລະແຕ່ລະກຸ່ມເລກຫມາຍປະກອບດ້ວຍສິບພັນເລກຫມາຍ ໂດຍມີແນວທາງການພິຈາລະນາດັ່ງນີ້

(1) ກໍລະນີໃນຫມວດເລກຫມາຍນັ້ນມີຜູ້ໃຫ້ບໍລິການໂທລະສັບເຄື່ອນທີ່ ທີ່ເຄີຍໄດ້ຮັບຈັດສັນເລກຫມາຍພຽງລາຍດຽວ ຄະນະກຳມະການຈະກຳຫນົດກຸ່ມເລກຫມາຍທີ່ສະຫງວນທັງຫມົດໃຫ້ເປັນຂອງຜູ້ໃຫ້ບໍລິການໂທລະສັບເຄື່ອນທີ່ລາຍນັ້ນ

(2) ກໍລະນີໃນຫມວດເລກຫມາຍນັ້ນມີຜູ້ໃຫ້ບໍລິການໂທລະສັບເຄື່ອນທີ່ ທີ່ເຄີຍໄດ້ຮັບຈັດສັນເລກຫມາຍຫລາຍກວ່າຫນຶ່ງລາຍ ຄະນະກຳມະການຈະພິຈາລະນາຈາກຕຳແຫນ່ງຂອງກຸ່ມເລກຫມາຍທີ່ສະຫງວນເປັນຫລັກ ດັ່ງນີ້

(2.1) ກໍລະນີຕຳແຫນ່ງຂອງກຸ່ມເລກຫມາຍທີ່ສະຫງວນຢູ່ລະຫວ່າງກຸ່ມເລກຫມາຍທີ່ຈັດສັນໃຫ້ກັບຜູ້ໃຫ້ບໍລິການໂທລະສັບເຄື່ອນທີ່ພຽງລາຍດຽວ ຈະກຳຫນົດກຸ່ມເລກຫມາຍທີ່ສະຫງວນໃຫ້ເປັນຂອງຜູ້ໃຫ້ບໍລິການໂທລະສັບເຄື່ອນທີ່ລາຍນັ້ນ

(2.2) ກໍລະນີຕຳແຫນ່ງຂອງກຸ່ມເລກຫມາຍທີ່ສະຫງວນຢູ່ລະຫວ່າງກຸ່ມເລກຫມາຍທີ່ຈັດສັນໃຫ້ກັບຜູ້ໃຫ້ບໍລິການໂທລະສັບເຄື່ອນທີ່ສອງລາຍ ຈະກຳຫນົດກຸ່ມເລກຫມາຍທີ່ສະຫງວນໃຫ້ເປັນຂອງຜູ້ໃຫ້ບໍລິການໂທລະສັບເຄື່ອນທີ່ໃນລຳດັບຫລັງ

(2.3) ກໍລະນີຕຳແຫນ່ງຂອງກຸ່ມເລກຫມາຍທີ່ສະຫງວນເປັນກຸ່ມເລກຫມາຍລຳດັບທີຫນຶ່ງ ຫລືລຳດັບສຸດທ້າຍຂອງຫມວດເລກຫມາຍ ຈະກຳຫນົດກຸ່ມເລກຫມາຍທີ່ສະຫງວນໃຫ້ເປັນຂອງຜູ້ໃຫ້ບໍລິການໂທລະສັບເຄື່ອນທີ່ ທີ່ໄດ້ຮັບຈັດສັນກຸ່ມເລກຫມາຍຖັດຈາກຫລືກ່ອນຫນ້າກຸ່ມເລກຫມາຍທີ່ສະຫງວນດັ່ງກ່າວ ແລ້ວແຕ່ກໍລະນີ

(3) ກໍລະນີເຫນືອຈາກ(1)ແລະ(2)ໃຫ້ຄະນະກຳມະການພິຈາລະນາກຳຫນົດຕາມຄວາມເໝາະສົມ

ຂໍ້ 19 ໃຫ້ສຳນັກງານແຈ້ງໃຫ້ຜູ້ໃຫ້ບໍລິການໂທລະສັບເຄື່ອນທີ່ຮູ້ຜົນການພິຈາລະນາຂອງຄະນະກຳມະການຕາມຂໍ້ 18 ເພື່ອໃຫ້ດຳເນີນການດັ່ງນີ້

(1) ຜູ້ໃຫ້ບໍລິການໂທລະສັບເຄື່ອນທີ່ທີ່ໄດ້ຮັບຈັດສັນກຸ່ມເລກຫມາຍທີ່ສະຫງວນດັ່ງກ່າວຈະຕ້ອງດຳເນີນການແຈ້ງ ຜູ້ໃຫ້ບໍລິການໂທລະສັບລາຍຮື້ນຮູ້ຖືງການເປີດໃຫ້ບໍລິການໂທລະສັບເຄື່ອນທີ່ໃນກຸ່ມເລກຫມາຍດັ່ງກ່າວພາຍໃນສິບ ຫ້າມື້ ນັບແຕ່ມື້ທີ່ໄດ້ຮັບຫນັງສືແຈ້ງຈາກສຳນັກງານແລະ

(2) ຜູ້ໃຫ້ບໍລິການໂທລະສັບລາຍຮື້ນຈະຕ້ອງດຳເນີນການໃຫ້ກຸ່ມເລກຫມາຍນັ້ນສາມາດຕິດຕໍ່ສື່ສານລະຫວ່າງກັນ ໄດ້ພາຍໃນສິບຫ້າມື້ ນັບແຕ່ມື້ທີ່ໄດ້ຮັບຫນັງສືແຈ້ງຈາກຜູ້ໃຫ້ບໍລິການໂທລະສັບເຄື່ອນທີ່ທີ່ໄດ້ຮັບຈັດສັນເລກຫມາຍ ໃນກຸ່ມເລກຫມາຍນັ້ນ ຕາມປະກາດຄະນະກຳມະການກົດຈະການກະຈາຍສຽງ ກົດຈະການໂທລະທັດແລະ ກົດຈະການໂທລະຄົມມະນາຄົມ ເລື່ອງ ຫລັກເກນການຈັດສັນແລະບໍລິຫານເລກຫມາຍໂທລະຄົມມະນາຄົມ

ທັງນີ້ ໃຫ້ຖືວ່າການຈັດສັນເລກຫມາຍໃນກຸ່ມເລກຫມາຍຕາມຂໍ້ 18 ມີຜົນໄດຍສົມບູນເມື່ອຜູ້ຊະນະການ ປະມູນເລກຫມາຍງາມໃນກຸ່ມເລກຫມາຍທີ່ສະຫງວນນັ້ນດຳເນີນການຕາມເງື່ອນໄຂຄົບຖ້ວນແລ້ວ

ຫາກກຸ່ມເລກຫມາຍໃດບໍ່ມີການປະມູນເລກຫມາຍງາມທີ່ມີຜົນໄດຍສົມບູນຕາມປະກາດນີ້ແລະຄະນະ ກຳມະການຈະນຳກຸ່ມເລກຫມາຍດັ່ງກ່າວນັ້ນໄປຈັດສັນຕາມວິທີການທີ່ກຳຫນົດໃນປະກາດ ກສທຊ. ເລື່ອງ ຫລັກ ເກນການຈັດສັນແລະບໍລິຫານເລກຫມາຍໂທລະຄົມມະນາຄົມ ສຳນັກງານຈະແຈ້ງໃຫ້ຜູ້ໃຫ້ບໍລິການໂທລະສັບ ເຄື່ອນທີ່ທີ່ໄດ້ຮັບການຈັດສັນກຸ່ມເລກຫມາຍນັ້ນ ຍຸຕິການດຳເນີນການໃຫ້ກຸ່ມເລກຫມາຍຕິດຕໍ່ສື່ສານກັບຜູ້ໃຫ້ ບໍລິການໂທລະສັບລາຍຮື້ນ

ຂໍ້ 20 ຜູ້ໃຫ້ບໍລິການໂທລະສັບເຄື່ອນທີ່ມີຫນ້າທີ່ຊຳລະຄ່າທຳນຽມເລກຫມາຍໂທລະສັບເຄື່ອນທີ່ຂອງກຸ່ມ ເລກຫມາຍທີ່ສະຫງວນ ຕາມປະກາດຄະນະກຳມະການກົດຈະການກະຈາຍສຽງ ກົດຈະການໂທລະທັດແລະ ກົດຈະການໂທລະຄົມມະນາຄົມແຫ່ງຊາດ ເລື່ອງເຫລັກເກນການຈັດສັນແລະບໍລິຫານເລກຫມາຍໂທລະ ຄົມມະນາຄົມ ແລະຕາມເງື່ອນໄຂເວລາດັ່ງຕໍ່ໄປນີ້:

(1) ກໍລະນີເລກຫມາຍງາມທີ່ມີຜູ້ຊະນະການປະມູນ ໃຫ້ຊຳລະຄ່າທຳນຽມເລກຫມາຍເມື່ອຜູ້ຊະນະການປະມູນໄດ້ ເປີດໃຊ້ບໍລິການເລກຫມາຍນັ້ນແລ້ວ ພາຍໃນວັນທີສິບຫ້າຂອງເດືອນຖັດໄປ

(2) ກໍລະນີເລກຫມາຍຮື້ນໃນກຸ່ມເລກຫມາຍທີ່ສະຫງວນ ໃຫ້ຊຳລະຄ່າທຳນຽມເລກຫມາຍເມື່ອຜູ້ໃຫ້ບໍລິການ ໂທລະສັບເຄື່ອນທີ່ເລີ່ມນຳເລກຫມາຍໂທລະສັບສຳຫລັບບໍລິການໂທລະສັບເຄື່ອນທີ່ທີ່ເຫລືອໃນກຸ່ມເລກຫມາຍ ດັ່ງກ່າວໄປກະຈາຍສູ່ຊ່ອງທາງຈັດຈຳຫນ່າຍ

ຜູ້ໃຫ້ບໍລິການໂທລະສັບເຄື່ອນທີ່ມີຫນ້າທີ່ແຈ້ງໃຫ້ສຳນັກງານຮູ້ໂດຍບໍ່ຊັກຊ້າເມື່ອມີຜູ້ເປີດໃຊ້ບໍລິການເລກ ຫມາຍງາມທີ່ປະມູນໄດ້ ຫລືກ່ອນມີການນຳເລກຫມາຍໃນກຸ່ມເລກຫມາຍທີ່ສະຫງວນທີ່ໄດ້ຮັບການຈັດສັນໄປ ກະຈາຍສູ່ຊ່ອງທາງຈັດຈຳຫນ່າຍ ແລ້ວແຕ່ກໍລະນີ

ຂໍ້ 21 ປະກາດນີ້ໃຫ້ໃຊ້ບັງຄັບຕັ້ງແຕ່ມື້ຖັດຈາກມື້ທີ່ປະກາດໃນຮາດຊະກົດຈານຸເບກສາເປັນຕົ້ນໄປ

ປະກາດວັນທີ 26 ມິຖຸນາ 2015  
ພົນອາກາດເອກ ທະເຣດ ປຸນນະສີ  
ປະທານກຳມະການກົດຈະການກະຈາຍສຽງ  
ກົດຈະການໂທລະທັດແລະກົດຈະການໂທລະຄົມມະນາຄົມແຫ່ງຊາດ

**ຕາຕະລາງແບບທ້າຍປະກາດຄະນະກຳມະການກິດຈະການກະຈາຍສຽງ ກິດຈະການໂທລະທັດ ແລະກິດຈະການ  
ໂທລະຄົມມະນາຄົມແຫ່ງຊາດ**

**ເລື່ອງ: ຫຼັກການການຈັດສັນເລກຫມາຍໂທລະສັບສຳຫລັບບໍລິການໂທລະສັບເຄື່ອນທີ່ ທີ່ເປັນເລກຫມາຍງາມ**

<b>ຮູບແບບ</b>	<b>ຕົວຢ່າງເລກຫມາຍໃນຫມວດ 09</b>
0x-xxxx-xxxx	09-9999-9999
09-xxxx-xxxx	09-8888-8888
09-9999-999A	09-9999-9994
09-xxxx-xx90/09-xxxx-xx09 x,y=/=9,0	09-6666-6690/09-6666-6609
09-9999-99AB	09-9999-9926
0999-xxx-yyy	09-9911-1888
09-xyyy-yx90 x,y /=9,0	09-1777-7190
09-Axxxx-xxxx	09-8999-9999
09-x000-y000	09-4000-5000
09-x000-x000	09-6000-6000
09A-xxxx-yyy	09-1555-5999
09-AAxx-xxxx	09-1188-8888
09-ABxx-xxx	09-1299-9999
09A-B00-C000, B,C /= 0, A /=0	091-500-9000
09B-B00-C000, B /= 0 C /=0	095-500-4000
09B-B00-B000, B /= 0	095-500-5000
09-xxxx-yyyy	09-5555-9999
09-xxxx-xyyy	09-4444-4777
09-xxxx-xyyy	09-9999-9944
09-xxxx-xyxy	09-7777-7676
09-xxxx-xxxy	09-7777-7771
09-xxxx-yyyy	09-4666-4444
09-xxxx-xyyy	09-7111-1777
09-xxxx-xyyy	09-5999-9955
09-xxxx-xyxy	09-7444-4447
09-xxxx-xxxy	09-6611-6666
09-xxxx-xyyy	09-4411-1444
09-xxxx-xyyy	09-8844-4488
09-xxxx-xyxy	09-2244-4442
09-xxxx-xxxy	09-8811-8811
09-xyzz-yx90	09-4177-1490
09-xxxx-xxAB	09-7777-7759
09-Axxx-xxxB	09-8555-5554
09-9999-9ABC	09-9999-9214
09-9xxx-xxxB	09-9444-4448
09A-xxx-yyzz	09-7555-7799
09-ABCC-xxxx	09-1644-9999
09-xyyy-wwzz	09-4488-6677
09AB-xxx-yyy	09-1699-9888
09-AA-xxx-yyy ,	09-2233-3777
09-Axxx-Byyy ເມື່ອ x ແລະ y ບໍ່ເປັນ 0	09-1333-4666
	09-1555-8555

ຮູບແບບ	ຕົວຢ່າງເລກຫມາຍໃນຫມວດ 09
09-Axxx-Bxxx ເມື່ອ x ບໍ່ເປັນ 0	
09-xxxx-xABC	09-5555-5498
09-Axxx-xxBC	09-4555-5584
09-Abxx-xxxx	09-4755-5558
09-ABCC-xyxy	09-1599-4646
09-xxxx-ABCD	09-5555-7164
09-Axxx-xBCD	09-1444-4735
09-ABxx-xxCD	09-1655-5548

ຫມາຍເຫດ: X ແລະ Y = ຕົວເລກ 0 - 9 ທີ່ມີຊໍ້າກັນ , A B C D = ຕົວເລກ 0 - 9 ທີ່ມີບໍ່ຊໍ້າກັນ

This translated version is prepared with the sole purpose of facilitating the comprehension of foreign participants in the telecommunication rules and regulations and shall not in any event or by any reason be construed or interpreted as having effect in substitution for supplementary to the Thai version thereof. If its translation to other languages is in contrary to Thai version, the latter shall prevail.

Please note that the translation has not been subjected to an official review by the Office of the National Broadcasting and Telecommunications Commission. The Office of NBTC, accordingly, shall not undertake any responsibility for its accuracy, nor be held liable for any loss or damages arising from or in connection with its use.